
 
 
 
 
Årsmötet 2019 
 
Protokoll 69 Årsmöte 2019-04-26 

 
§1 Val av mötesordförande 
 
      Sören Söderberg valdes som ordförande för mötet.  
 
§2 Val av mötessekreterare 
 
      Evalena Bacchus valdes som mötessekreterare.  
 
§3 Val av två justerare tillika rösträknare 
 
      Till justerare och tillika rösträknare valdes Karin Sondell och Leif Eriksson   
 
§4 Frågan om årsmötet utlysts i behörig ordning  
 
     Årsmötet är utlyst i behörig ordning och frågan godkändes. 
 
§5 Styrelsens årsberättelse 
 
     Årsberättelsen lästes upp och godkändes.  
 
§6 Revisionsberättelse  
 
      Revisionsberättelsen lästes och godkändes.  
 
§7 Frågan om styrelsens ansvarsfrihet 
 
      Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för året 2018.  
 
§8 Beslut om medlemsavgiftens storlek 
 
      Årsmötet beslutade att medlemsavgiften skulle kvarstå oförändrad för 2019. 
       D v s medlem 200 kr, stödmedlem 100 kr. 
 
§9 Val av ordförande  
 
     Årsmötet valde Lars-Gunnar Gunnarsson till ordförande på 1 år.  
 
§10 Val av styrelseledamöter 3 st på 2 år 
 
       Årsmötet valde Ulrika Arthursson, Ewa Eriksson och Lars-Gunnar Lundström som  
        styrelseledamöter på 2 år.  



 
 

§11 Val av revisorer 1 st på 2 år 
 
       Till revisor valdes Sven-Allan Andersson på 2 år.  

 
§12 Val av valberedning         2 st på 1 år 
 
       Till valberedning valdes Thomas Sondell och Sören Söderberg på 1 år.  
 
§13 Övriga frågor 
 
       Ang brobygget över Dorronbäcken så söks ekonomiska medel för att hjälpa till med finansiering.  
       Detta gör att det inte blir aktuellt i år. Det blir heller inte aktuellt att KSF ensamma finansierar  
       detta bygge. 
 
      Det diskuterades olika förslag till arbetsuppgifter inför arbetsdagen i höst. 
     - Röjning inne i byn 
     - Inför många generationsskiften av boenden är det viktigt att de “barn” som tar över även är med  
     på arbetsdagen. Detta för att de ska bli insatta i det arbete som KSF gör. Det är även viktigt att det  
     är meningsfulla arbetsuppgifter denna dag.  
     Det bör även stå i kallelsen till arbetsdagen.  
     Förslag från årsmötet är att den går av stapeln 24/8, ev 17/8. 
     Vi ska även lobba för att fler Umebor är med i styrelsearbetet. Det går att ha möten även digitalt. 
 
     En vägfråga var att dagvattenbrunnen skulle rensas. 
 
§14 Årsmötet avslutades. 
 
 
 
 
 
………………………………………. …………………………………….. 
Ordf för mötet Sören Söderberg Sekreterare Evalena Bacchus 
 
 
 
 
 
 
……………………………………….. ……………………………………. 
 
Just Karin Sondell Leif Eriksson  
 
 
 
 

 



 
 


